
Sammanfattning styrelsemöte 2024-08-12 Höga Kusten Sportryttarförening Sida 1 av 2 

 

__________________ ___________________ ________________ 
Annica Wiberg Fanny-Louise Skantz Hedvig Nordendahl 
Ordförande sekreterare protokolljusterare 

Styrelsemöte Höga Kusten Sportryttarförening 

2024-08-12 

16.30 House B, Örnsköldsvik 

Närvarande: Annica, Hedvig, Linda, Lollo, Gunilla, Johanna  

 

1. Mötets öppnande 

Annica öppnade mötet 

 

2. Val av justerare 

Hedvig valdes till justerare 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes 

 

4. Genomgång av föregående protokoll och åtgärdslista 

 

5. Ekonomi 

 

6. Ungdomssektionen 

Dom har det stöd dom behöver från Lollo och Hedvig men det behövs också ett eget driv från 

ungdomarna.  

 

7. Tävlingen 

- Tävlingsgruppen har möte på onsdag för avstämning efter tävlingen. 

- Vi hade 152 starter, något färre än ifjol men helt okej med tanke på det dåliga vädret. 

- Tidtagningen fungerade jättebra.  

- Funktionärsutbildning? Detta skulle nog göra att fler anmäler sig till funktionärsposter då de 

vet vad som förväntas av dem och de blir säkra på sin uppgift, samt höjer nivån på 

tävlingsarrangemanget. 

Förslag: Under hösten ska en Handbok för tävling skrivas och under våren genomförs 

funktionärsutbildningar i studiecirkelform. 

 

8. Utbildning 

- Örnsköldsviks kommun bjuder in till gratis föreningsutbildning för Ordförande, Kassör, 

Sekreterare 24/9.  

- Föreningskonferens SvRF 20–21/9, Save the date. Väntar på inbjudan med mer 

information. Kan vara bra att nätverka och presentera vår lilla förening.  

- Utbilda funktionärer, banbyggare, tävlingsledare, equipe, domare, ULK, överdomare 

etc.? Basutbildningen är ett grundkrav för alla vidare utbildningar. Kolla intresset hos 

medlemmarna på medlemsmötet. 
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9. Aktivitet, medlemsmöte onsdag 6/11 kl 19-21 House Be eller länk 

Styrelsen beslutar att bjuda in till medlemsmöte för att diskutera bl.a: 

  Utvärdera Lennart-träningarna 

  Önskemål om andra tränare? 

  Önskemål/förslag på aktiviteter? 

  Funktionärsutbildning 

  Lagserier 

  Arbetsgrupper inför tävling 

Möjlighet till att ställa frågor/lämna åsikter online ska ges under mötet. 

 

10. Extra tävling 1/9-24 

Tävlingsgruppen har ansökt om en extra tävlingsdag i samband med Lennart-träning med 

Lennart som banbyggare (A-banbyggare). 

Klasser: 1m-140cm, ger möjlighet till kvalklasser i Norrland! 

Sponsorer behövs, info behöver komma ut till medlemmarna för att få funktionärer.  

 

11. Övriga frågor 

-SoMe, Vi behöver bli mer aktiva på våra konton, dela upp ansvaret. 

-Supporters, marknadsför mer. Nya förmåner tas med till nästa möte. 

-Sponsorskyltar staket, Det finns en lista med kontakter men vi behöver någon som tar på sig 

att kontakta dem.  

-Metallskållor ej godkända på tävling 2025? Kolla nya TR när det släpps.  

-Öppenhet, styrelsen beslutar att en sammanfattning från mötena ska läggas ut på hemsidan 

samt info inför möten för möjlighet till medlemmarna att lämna frågor som ska tas upp.  

-Dressyrtävling, styrelsen beslutar att en dressyrkommitté ska tillsättas och en dressyrtävling 

ska genomföras i maj 2025.  

 

12. Nästa möte:  

14/10-24 16.30 House Be 

 

13. Mötets avslutande 

Annica avslutade mötet 

 

 

 

 


